
Protokół nr 2/2025 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

przeprowadzonego  w dniu 24.02.2025 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

5. Sprawozdanie z wykonania średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2024 rok 

6. Projekt uchwały: 

a) w sprawie Programu zdrowotnego na lata 2025 – 2029, dotyczącego szczepień 

profilaktycznych przeciwko meningokokom w Gminie Masłów  

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 2031 

7. Sprawy różne 

8. Zakończenie obrad 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku poz. 3838) 

w dniu 24 lutego 2025 roku o godzinie 15:00 w budynku Urzędu Gminy w Masłowie, odbyło się 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury. Pomocy Społecznej i Promocji Gminy. Wspólnemu 

posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów. Posiedzeniu Komisji 

Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, przewodniczył Przewodniczący Komisji 

Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy – Mateusz Durlik. Obecni byli członkowie 

Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy wg. załączonej listy obecności. 

W obradach Komisji uczestniczyli: Wójt Gminy – T. Lato, Wicewójt Gminy – M. Dolezińska- 

Włodarczyk, Skarbnik Gminy – R. Szechnicki,  Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy 

Masłów – A. Borycka, Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – A. Kucmin, Kierownik Centrum Usług Wspólnych – A. Kowalczyk. 

 

 



Ad. 2. 

Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 radnych – z 5 osobowego składu Komisji, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła 

porządek obrad w głosowaniu 5 „za” 

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na omyłkę pisarską w protokole z poprzedniej komisji 

w punkcie 6 i 7, dwa razy wpisano słowo „w sprawie” oraz w punkcie 6 dwa razy wpisano 

nazwisko Mateusz Fąfara. Omyłka została usunięta. 

Komisja w głosowaniu  5 „za”, przyjęła protokół nr 1/2025 z Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów z dnia 27 stycznia 2025 r.   

Ad. 5 

Sprawozdanie z wykonania średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2024 rok przedstawiła 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Masłów – A. Kowalczyk. Radni nie wnosili uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła 

sprawozdanie z wykonania średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2024 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie Programu zdrowotnego na lata 2025 – 2029, dotyczącego szczepień 

profilaktycznych przeciwko meningokokom w Gminie Masłów przedstawiła również Kierownik 

CUWGM A. Kowalczyk. Przewodniczący Komisji M. Durlik zapytał o ceną jednostkową 

szczepionki. Radni nie wnosili uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

Głosowanie imienne:   

za (5) Teodora Jagiełło, Wojciech Haba, Michał Leśkiewicz, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara  

przeciw (0)  wstrzymujących się (0)  nieobecni (0) 



Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił Skarbnik Gminy – 

Robert Szechnicki. 

Radny M. Fąfara zapytał o kwotę 70 000,00 zł. na zakup oświetlenia, czy to będzie z jakiegoś  

dofinansowania czy środki własne. Odpowiedzi udzielił Wójt T. Lato: wskazujemy tu środki 

własne, oczywiście analizowane są cały czas nabory na terenie kraju czy województwa.  W tej 

chwili jest analizowany program „Orlik 12”, chodzi tu o orliki budowane w 2012 roku, ale nie ma 

możliwości skorzystania z tego programu, ponieważ nasze boisko nie kwalifikuje się gdyż nie jest 

orlikiem. Dodał też, że samo oświetlenie nie może być dofinansowane, musiałaby być tam  

przebudowa boiska.  

Radny M. Fąfara zapytał, czy można z tym zadaniem jeszcze poczekać i spróbować skorzystać 

z dofinansowania przyznał też, że lampy są potrzebne, jednak stwierdził, że lepiej by było z tym 

poczekać. Kierownik A. Borycka powiedziała jeszcze, że jeśli chodzi o samo oświetlenie 

z Programu Rozwoju Infrastruktury Sportowej, regulamin wprost mówi, że nie będzie się 

kwalifikowało do dofinansowania. Wójt T. Lato dodał, że to boisko zasługuje na oświetlenie, 

w Mąchocicach budujemy jeszcze kompleks sportowy i stwierdził, że nie są to tak duże środki, 

a boisko wymaga profesjonalnego oświetlenia. Radny M. Fąfara przyznał, że boisko jak 

najbardziej wymaga oświetlenia, był tam na wizji lokalnej, jednak poprosił, żeby trochę poczekać 

i spróbować skorzystać z jakiegoś dofinansowania. 

Radny M. Fąfara zapytał jeszcze o pomoc rzeczową dla powiatu w sprawie przejść dla pieszych 

na wyświetlacze prędkościowe przy przejściach dla pieszych. Czy tutaj będzie jakieś 

dofinansowanie? Wójt T. Lato odpowiedział: niewiele tych wyświetlaczy zaproponowaliśmy jest 

to zaproponowane po rozmowach z powiatem, bardzo wiele wniosków wpływało do gminy 

i do powiatu żeby takie wyświetlacze były. W skali budżetu nie są to duże pieniądze, a są one 

potrzebne, chodzi tutaj o bezpieczeństwo. Powiedział żebyśmy spróbowali na tą chwilę dwa 

i zobaczymy jak to będzie funkcjonowało, jest to dofinansowanie 50/50. Mówił jeszcze, że mamy 

część przystanków z przejściami ujętych w mobilnej gminie.  

Radny M. Fąfara powiedział, że dobrze by było gdyby przejścia były bardziej wyniesione 

zwłaszcza to przy Łysogórskiej. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 



Głosowanie imienne:   

za (5) Teodora Jagiełło, Wojciech Haba, Michał Leśkiewicz, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara 

przeciw (0)  wstrzymujących się (0)  nieobecni (0)  

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2024 – 2031 przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, zmiany  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Masłów wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

Głosowanie imienne:   

za (5) Teodora Jagiełło, Wojciech Haba, Michał Leśkiewicz, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara 

przeciw (0) wstrzymujących się (0)  nieobecni (0)  

 

Ad. 9 

Sporawy różne 

Radny W. Haba, powiedział: korzystając z okazji, że jesteśmy razem chciałbym na najbliższą sesję 

przynieść puszkę na zbiórkę dla Szymona. Razem z sołtysem i R. Sokołowskim założyliśmy 

zbiórkę na leczenie Szymona, który uległ poważnemu wypadkowi i obecnie miesięcznie jest 

potrzebna kwota 20 000,00 zł. na jego leczenie. Komitet się nazywa „Pomoc dla Szymona”. 

Poprosił wszystkich o wsparcie tej inicjatywy. 

Przewodniczący Komisji M. Durlik poparł inicjatywę i zgodził się na taką akcję. 

Ad. 10 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 17:09. Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji 

podziękował za udział w komisji i  zakończył obrady Komisji Oświaty. 

Protokolant: Aneta Krawczyk                              

                                                                                          Przewodniczący Komisji   
  

Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy                                                            

                                                           

                                                             Mateusz Durlik 


